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Abstract (en)
[origin: WO8704777A1] The cold-storage bar (1), which has a shallow depth can be fixed to a wall at head-height, thus improving its overall visibility
and use of the contents. The reduction of depth is obtained firstly by arranging the non-cooled components (10) behind the non-cooled compartment
(3), arranged at the side of the cooled compartment (2) of the bar. In addition, the evaporator (11) is placed inside the insulation (4) of the cooled
compartment (2).

Abstract (de)
Eine Kühlbar (1) mit stark verminderter Bautiefe kann an einer Wand, etwa in Augenhöhe, befestigt werden, wodurch sich auch der Überblick
und die Bedienung des Inhaltes wesentlich verbessern. Die Verminderung der Bautiefe wird in erster Linie durch die Anordnung der nicht kalten
Kühlaggregatteile (10) hinter dem seitlich vom gekühlten Fach (2) liegenden ungekühlten Fach (3) erreicht. Desweiteren durch die Anordnung des
Verdampfers (11) innerhalb der Isolation (4) des gekühlten Faches (2).
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